
Ja anonym   

Eg meiner det er uaktuelt å auke 
eigendomsskatt.  Sjå heller på stillingane på 
Rådhuset. Der er nok mange stillingar som 
kan takast vekk eller slåast saman. Bruk 
fornuft ift økonomibruk. Ikkje bruk pengar 
de ikkje har, og legg ikkje meir utgifter på 
oss som lever og bur i kommunen!! 

 


